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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Hány rendőrörs bezárására került sor az elmúlt 
időszakban? " 

Tisztelt Miniszter Úr!

Az elmúlt időszakban felreppentek olyan hírek, hogy az országban több helyen rendőrörsöket zártak
be. 

Kérdezem ezért Tisztelt Miniszter Urat, hogy 

1. Igazak-e a hírek, miszerint az elmúlt időszakban több rendőrörs került bezárásra? 

2. Ha igen, akkor

 - ezek közül hány rendőrörs bezárására került sor 2022. október 1-jét követően, és melyek ezek a 
rendőrörsök;

 - mi a valódi oka a bezárásoknak;

- várható-e még a közeljövőben további rendőrörs bezárása, továbbá 

- a bezárások milyen hatást gyakorolnak a szolgálati feladatok ellátására? 

Várom mindenre kiterjedő érdemi válaszát!

 


